
Protokół Nr XI/2007
z obrad XI zwyczajnej sesji Rady Gminy Przywidz

w dniu 14 grudnia 2007r. 

Pani Krystyna Podgórska – Przewodnicząca Rady Gminy Przywidz otworzyła obrady XI 
zwyczajnej sesji Rady Gminy Przywidz, stwierdzając na podstawie listy obecności 
prawomocność obrad. Przywitała radnych, Wójta Gminy, pracowników Urzędu Gminy, 
radnych powiatowych, sołtysów oraz publiczność.
Radnych obecnych było 14.
Radny Dariusz Stasiak był nieobecny.
Obrady sesji rozpoczęto o godzinie 16-tej w Gminnym Ośrodku Kultury a zakończono 
o godz. 17.20. 
Przewodnicząca Rady Gminy -  przedstawiła porządek obrad:

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Sprawy regulaminowe:

a) zatwierdzenie porządku obrad.
b) przyjęcie protokołu z ostatniej sesji Rady Gminy.

3. Informacja Wójta Gminy Przywidz  z działalności i realizacji podjętych uchwał w 
okresie międzysesyjnym.

4. Interpelacje radnych.
5. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał w sprawach:

1) zmiany budżetu Gminy Przywidz na rok 2007;
2) poboru podatku od nieruchomości, podatku rolnego, podatku leśnego 

oraz opłaty od posiadania psów w drodze inkasa;
3) uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych; na rok 2008
4) uchwalenia Programu Współpracy Gminy Przywidz na rok 2008 z 

organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami 
prowadzącymi działalność pożytku publicznego;

5) ustalenia Regulaminu wynagradzania nauczycieli na rok 2008 
określającego wysokość oraz szczegółowe warunki wypłacania 
dodatków do wynagrodzenia zasadniczego, szczegółowe warunki 
obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe 
i godziny doraźnych zastępstw nauczycieli oraz innych  świadczeń 
wynikających ze stosunku pracy nauczycieli zatrudnionych w 
szkołach, dla których organem prowadzącym jest Gmina Przywidz;

6) ustalenia najniższego wynagrodzenia w I kategorii zaszeregowania 
oraz zatwierdzenia wartości jednego punktu w złotych dla 
pracowników samorządowych zatrudnionych w jednostkach 
organizacyjnych Gminy Przywidz;

7) rozpatrzenia uwag, wniesionych w trybie art.17 pkt 11 ustawy o 
planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym, do projektu 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obszaru 
położonego w obrębie ewidencyjnym Jodłowno;

8) uchwalenia planu zagospodarowania przestrzennego dla obszaru 
położonego w obrębie ewidencyjnym Jodłowno, na terenie gminy 
Przywidz;

9) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla fragmentu wsi Gromadzin w obrębie Przywidz.



6. Zapytania i wnioski mieszkańców Gminy Przywidz
7. Wnioski i oświadczenia radnych.
8. Zakończenie obrad.

Zapytała, czy są uwagi do w/w porządku obrad?
Wójt Gminy – wnioskowała o zdjęcie z porządku obrad punktu 5.9 tj. projekt uchwały w 
sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
dla fragmentu wsi Gromadzin w obrębie ewidencyjnym Przywidz.
Do projektu tej uchwały wrócimy w miesiącu styczniu.
Radni uwag nie wnieśli.
Jednogłośnie przyjęto w/w porządek obrad.

ad.2b. Przewodnicząca Rady Gminy -  w związku z tym, że nikt z radnych nie wniósł uwag 
do protokołu, protokół z ostatniej sesji Rady Gminy zostaje przyjęty.

ad.3. Wójt Gminy – przedstawiła informację z działalności Wójta oraz realizacji uchwał Rady 
Gminy Przywidz za okres od 27 października do 13 grudnia 2007 roku. ( w zał.)
Następnie Pani Wójt przedstawiła nową Panią Dyrektor GOK – Wiesławę Necel  oraz radcę 
prawnego Pana Zenona Braun.
Pytań radni nie zgłosili.

ad.4. Interpelacje radnych
Radny Marian Sikora -  wnioskował o odrzucenie projektu uchwały w sprawie zmian w 
budżecie na 2007 rok, gdyż radni w dniu 12.12 br. na posiedzeniu komisji otrzymali zmiany 
do budżetu.
Przewodnicząca Rady Gminy -  radni głosowali już za porządkiem obrad w punkcie 2a i w 
tym punkcie mógł Pan zgłaszać uwagi.
Zapytała, czy są inne interpelacje radnych?
Nie zgłoszono.

ad.5. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał w sprawach:
1) zmiany budżetu Gminy Przywidz na rok 2007.

Pani Maria Piotrowiak- Skarbnik Gminy – przedstawiła uzasadnienie dokonania zmian w 
budżecie na 2007 rok po stronie dochodów i wydatków. ( w zał.)
Następnie przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Przywidz na 2007 
rok. ( w zał.)
Dyskusja
Radny Jerzy Jusiak – w uzasadnieniu do uchwały po stronie wydatków w punkcie 4 jest zapis 
„” w dziale 710 – rozdziale plany zagospodarowania przestrzennego, zwiększenie wydatków 
bieżących o 8.000 zł – na wykonanie planów zagospodarowania przestrzennego, w związku z 
podpisanym aneksem przez byłego zastępcę Wójta, nie mamy możliwości ubiegania się o 
odsetki w związku z nieterminowym wykonaniem umowy” . Była burzliwa dyskusja na 
komisji gospodarczej. Czy możemy jako Rada Gminy wypłacić dla tej firmy  8 tys. zł , jeżeli 
Pani Wójt twierdziła,że aneks podpisany przez zastępcę  z pieczątką „z up. wójta” nie był 
umocowany, nie miał upoważnienia do podpisu.
Pan Zenon Braun – radca prawny – problem jest złożony prawnie. Sprawa wymaga 
powiadomienia stosownych organów ścigania do ustalenia czy zostało przekroczone 
uprawnienie. Dzisiaj w tym zakresie została sprawa skierowana do stosownych organów. 
Pieczątka „z up. wójta” świadczy, że ta osoba ma tylko upoważnienie. Osoba, o której 
mówimy miała taką pieczątkę, ale to upoważnienie nie dotyczyło prawa aneksowania umów. 



W związku z tym sama pieczątka nie jest wystarczająca, upoważnienie musi być na piśmie. 
Upoważnienie zostało przekroczone, w związku z tym sprawę skierowano do organów 
ścigania. Nadmienił, iż Gmina nie była w stanie wyegzekwować odsetek.  
Radny Jerzy Jusiak -  czy zasadne jest wypłacenie 8 tys. zł firmie?
Radca prawny – firma wykonała zadanie o takiej wartości, na którą opiewała umowa. Nie 
uzyskała większej zapłaty. Firma tylko nie poniosła kosztów, które by były, gdyby nie było 
podpisanego tego aneksu.
Radny Marian Sikora – po stronie wydatków- dlaczego jest duży wzrost na zakup energii 
elektrycznej w hydroforniach?
Pani Skarbnik Gminy -  nie została ujęta hydrofornia w Nowej Wsi Przywidzkiej. Również 
nastąpił wzrost ceny za energię.
Radny Marian Sikora -  chodzi o przebudowę drogi w Jodłownie o dokumentację. W 
projekcie budżetu na 2008 rok jest dotacja na tę drogę. Co w ramach tej dotacji będzie 
wykonywane, czy roboty budowlane, czy dokumentacja techniczna? Co będzie pierwsze?
Skarbnik Gminy – omawialiśmy tę sprawę na komisji. Na 2007 rok w projekcie budżetu na 
zadania inwestycyjne mamy pozycję –wykonanie dokumentacji technicznej przebudowy 
drogi w Jodłownie – kwota 15 tys. zł. Z wykonawcą jest podpisana umowa na 15 tys. zł , ale 
złożył pismo, że nie jest w stanie uzgodnić tego w Starostwie Powiatowym i w tym momencie 
nie mamy prawa wypłacić mu pełnej kwoty. Aby podpisać aneks do umowy, że termin 
realizacji uzgodnienia będzie w 2008 roku, konieczność jest zapisu tego §. Kwota zapłaty 
została podzielona, w tym roku otrzyma 10 tys. zł a w przyszłym roku 5 tys. zł.
Radny Marian Sikora – w dziale 900 – jest zakup tablic sołeckich. 7 tablic za kwotę 14 tys. 
zł.. Coś chyba nie tak jest.
Wójt Gminy – to są tablice aluminiowe, wodoodporne, stabilne . dobrze zabezpieczone o 
wymiarach 1,5 x 2 m. Mogą dłużej służyć mieszkańcom niż te wcześniejsze.
Radny Jerzy Jusiak -  wracając do mojej wątpliwości, nie popełnimy błędu, gdy 
przeznaczymy te 8 tys. zł 
Radca prawny -  te 8 tys. zł powstało w sytuacji kiedy spodziewano się, że będziemy mogli 
naliczyć kary umowne i pomniejszyć kwotę określoną w umowie za wykonanie usługi. Przez 
działanie Pana zastępcy wójta nie można było dokonać potrącenia i trzeba było kwotę 
zapłacić w całości. W związku z tym nie ma żadnej dodatkowej kwoty, tylko kwota 
wynikająca z umowy.
Skarbnik Gminy – firma wystawiła nam fakturę na 122 tys. zł. zgodnie z umową. 112 tys. zł 
zapłaciliśmy, bo taki mieliśmy plan, nie zapłaciliśmy jeszcze 8 tys. zł. Faktyczne odsetki, 
gdyby nie było tego aneksu, to wyniosłyby 12.150 zł.
Radny Marian Sikora – czy jest wykonana dokumentacja na przepust na ul. Jesionowej?
Wójt Gminy – dokumentacja jest realizowana, czeka na uzgodnienia.
Radny Marian Sikora – kiedy będzie realizowana inwestycja?
Wójt Gminy – inwestycja powinna być realizowana jak najszybciej, po akceptacji Radnych i 
wprowadzeniu jej do  budżetu na 2008 rok.
Innych uwag nie zgłoszono.
Przewodnicząca Rady Gminy – kto jest za przyjęciem w/w uchwały?
Głosowanie:
za-9
przeciw-1
wstrzymujące – 4
Przewodnicząca Rady Gminy – stwierdzam, że Rada Gminy przyjęła uchwałę w sprawie 
zmian w budżecie na 2007 rok . ( w zał. uchwała Nr XI/ 107/2007)

2) w sprawie poboru podatku od nieruchomości, podatku rolnego, podatku leśnego 
oraz opłaty od posiadania psów w drodze inkasa.



Pani Skarbnik Gminy – w uzasadnieniu do uchwały powiedziała, że taka uchwała jest 
podejmowana co roku i wyznacza sołtysów na inkasentów poboru podatków.
Przewodniczący Komisji Gospodarczej – Pan Jerzy Jusiak – przedstawił pozytywna opinię 
komisji do w/w projektu uchwały.
Pani Krystyna Podgórska – poddała pod głosowanie w/w uchwałę.
Głosowanie:
za-13
wstrzymujące- 1
Przewodnicząca Rady Gminy – stwierdzam, że Rada Gminy przyjęła w/w uchwałę do 
realizacji. ( w zał. uchwała Nr XI/108/2007).

3) w sprawie uchwalenia Gminnego programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych na 2008 rok.

Wójt Gminy -  taką uchwałę radni podejmują corocznie. Program powstał w oparciu o 
przeprowadzoną diagnozę dot. problemów społecznych mieszkańców Gminy. 
Przewodniczący Komisji Społecznej -  przedstawił pozytywną opinię komisji do w/w 
uchwały.
Uwag radni nie wnieśli.
Przystąpiono do głosowania:
Radni jednogłośnie przyjęli w/w uchwałę – 14 głosów za.
Pani Krystyna Podgórska – stwierdzam, że Rada Gminy Przywidz przyjęła w/w uchwałę. ( w 
zał. uchwała  Nr XI/109/2007).

4) w sprawie uchwalenia Programu Współpracy Gminy Przywidz na rok 2008 z 
organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami

Pani Anna Kubiak – co roku jest podejmowana taka uchwała, zgodnie z ustawą o pożytku 
publicznym i wolontariacie. Została uzgodniona z organizacjami pozarządowymi z terenu 
naszej gminy. Na spotkanie przyszły tylko 3 organizacje.
Opinia Komisji Społecznej do w/w uchwały była pozytywna.
Uwag radni nie wnieśli.
Przewodnicząca Rady Gminy – poddała pod głosowanie w/w uchwałę.
za-13
wstrzymujące – 1
Przewodnicząca Rady Gminy -  stwierdzam, że Rada Gminy  przyjęła w/w uchwałę do 
realizacji. ( w zał. uchwała Nr XI/110/2007).

5) ustalenia Regulaminu wynagradzania nauczycieli na rok 2008 określającego 
wysokość oraz szczegółowe warunki wypłacania dodatków do wynagrodzenia 
zasadniczego, szczegółowe warunki obliczania i wypłacania wynagrodzenia za 
godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw nauczycieli oraz innych 
świadczeń wynikających ze stosunku pracy nauczycieli zatrudnionych w 
szkołach, dla których organem prowadzącym jest Gmina Przywidz;

Pani Anna Kubiak – przedstawiła uzasadnienie zmian do projektu w/w uchwały. Rada Gminy 
corocznie zobowiązana jest do podjęcia w/w uchwały. W związku z powyższym, że na 
komisjach zostały wprowadzone zmiany  dotyczące dodatku motywacyjnego dla dyrektorów 
szkół , należało skorygować treść tego regulaminu poprzez uzgodnienie tych zapisów z 
dwoma pozostałymi, które tam były umieszczone. Dlatego też Państwo otrzymaliście dzisiaj 
po uzgodnieniu ze związkami zawodowymi  a także z radcą prawnym tego nowego zapisu, 
który jest korzystniejszy i zmienia tylko redakcję zapisu. 



Odczytała zmieniony art.4 z Regulaminu., art.3 i art.5. Wszystkie zmiany są korzystne dla 
nauczycieli i dyrektorów , więc związki zawodowe nie wniosły uwag. 
Radny Jerzy Jusiak – jeszcze była zmiana zapisu art.6  pkt 1 ppkt1  ..do 60%”
Pani Anna Kubiak -  tak to też zostało uwzględnione.  Dodała, że załącznikiem do 
Regulaminu był regulamin przyznawania nagród Wójta Gminy. W związku z tym, że w 
uchwale nie wolno wprowadzać takiego regulaminu, ten regulamin będzie przygotowany i 
wprowadzony na następnej sesji. Będzie odrębna uchwała.
Radny Jan Sikorski – w art.4  punkt 1 – dodatek motywacyjny dla nauczycieli stanowi 3%. 
Na komisjach nie zmienialiśmy zapisu i powinno być do 3%. Kto zmienił i dlaczego? 
Wnioskuję, aby był zapis do 3%.
Przewodnicząca Rady Gminy – poddała pod głosowanie wniosek radnego Sikorskiego.
Głosowanie:
za- 9
przeciw-4
wstrzymujące-1
Innych uwag nie wniesiono.
Przewodniczący Komisji Społecznej – ma dylemat, bo część tych zmian nie było 
opiniowanych na komisji. W art.6 było podniesienie do 60% i komisja poparła tę zmianę. 
Również poparła rozdzielnie dodatków motywacyjnych dla nauczycieli i dyrektorów.
Przewodniczący Komisji Gospodarczej -  na posiedzeniu komisji zmiany zaproponowane 
uzyskała akceptacje komisji.
Wójt Gminy -  dzisiaj otrzymaliśmy pozytywna opinię Kuratorium do wprowadzonych 
zmian. Gdyby były poprzednie zapisy zmian w uchwale, Kuratorium odrzuciło by nam tę 
uchwałę. 
Przewodnicząca Rady Gminy – kto jest za przyjęciem  zaproponowanej uchwały?
Głosowanie
Radni jednogłośnie przyjęli w/w uchwałę.
Pani Krystyna Podgórska – stwierdzam, że Rada Gminy przyjęła w/w uchwałę. ( w zał. 
uchwała Nr XI/111/2007)

6) w sprawie ustalenia najniższego wynagrodzenia w I kategorii zaszeregowania 
oraz zatwierdzenia wartości jednego punktu w złotych dla pracowników 
zatrudnionych w jednostkach organizacyjnych Gminy Przywidz. 

Pani Anna Kubiak – sekretarz gminy – regulacja płac w obsłudze szkół była w 2003 roku. W 
związku z tym konieczne było podniesienie płac w obsłudze szkół. Dodała, że na komisjach 
wnioskowano o wprowadzenie sekretarza szkoły. Wprowadziliśmy do załącznika nr 2 oraz 
wprowadzono załącznik nr 3 – tabela stawek dodatku funkcyjnego, gdyż sekretarzowi szkoły 
przysługuje dodatek funkcyjny. Uchwała w nowej wersji została zaakceptowana przez oba 
związki zawodowe. 
Radny Jan Sikorski – na komisji gospodarczej nie wnioskowaliśmy o wprowadzenie 
stanowiska – sekretarza szkoły. Proszę o wyjaśnienie w tej sprawie.
Wójt Gminy -  nie było wcześniej stanowiska sekretarza szkoły. Zostało ono stworzone we 
wrześniu w Gimnazjum przez Dyrektora, bez wiedzy Urzędu.
Radny Jerzy Jusiak – z czego to stanowisko wynika?
Pani Anna Kubiak – z rozporządzenia  RM z dnia 02.08.2005 roku w sprawie zasad 
wynagradzania pracowników samorządowych zatrudnionych w jednostkach organizacyjnych 
jednostek samorządu terytorialnego. 
Radny Jerzy Jusiak -  czym zajmuje się sekretarz szkoły? Czy jest to porównywalne do 
sekretarza gminy ?



Pani Anna Kubiak – dokładnie tak . Jest to równoznaczne z sekretarzem Urzędu, tylko w 
szkole, czyli wspomaga pracę dyrektora. 
Przewodnicząca Rady Gminy -  czy radni przyjmują załącznik do projektu uchwały?
Głosowanie:
za- 12
przeciw-0
wstrzymujące – 1
Pani Krystyna Podgórska – stwierdzam, że Rada Gminy przyjęła załącznik do w/w uchwały.
Następnie poddała pod głosowanie całość uchwały.
za-13
wstrzymujące – 1.
Pani Krystyna Podgórska -  stwierdzam, że Rada Gminy przyjęła w/w uchwałę. ( w zał. 
uchwała Nr XI/112/2007)

7) rozpatrzenia uwag, wniesionych w trybie art.17 pkt 11 ustawy o planowaniu i 
zagospodarowaniu przestrzennym, do projektu miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla obszaru położonego w obrębie 
ewidencyjnym Jodłowno;

Przewodnicząca Rady Gminy -  odczytała w/w projekt uchwały.
Wójt Gminy – przypomniała, że z ostatniej sesji wycofano 2 uchwały odnośnie planów 
zagospodarowania przestrzennego dla obszaru położonego w obrębie ewidencyjnym 
Jodłowno. W tym celu odbyło się spotkanie z mieszkańcami sołectwa Jodłowno w dniu 
15.11.br.  Na tym spotkaniu zostały wyjaśnione wszelkie wątpliwości związane z 
przeznaczeniem działek nr 4 i 5 w Jodłownie.. Mieszkańcy zaakceptowali propozycję . Jedna 
z działek w przyszłości będzie przedmiotem zamiany z Nadleśnictwem a druga działka może 
służyć celom rekreacyjnym pod nadzorem rady sołeckiej i  radnego.
Dyskusja
Radni uwag nie zgłosili.
Opinia komisji społecznej była pozytywna.
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą
Jednogłośnie radni przyjęli w/w uchwałę.
Przewodnicząca Rady Gminy -  stwierdzam, że Rada Gminy przyjęła w/w uchwałę. ( uchwała 
Nr XI/113/2007 w zał.)

8) w sprawie uchwalenia planu zagospodarowania przestrzennego dla obszaru 
położonego w obrębie ewidencyjnym Jodłowno, na terenie gminy Przywidz.

Wójt Gminy -  projekt tej uchwały był wycofany z poprzedniej sesji. Odbyło się spotkanie z 
firmą Diogenes na posiedzeniach komisji. Wszelkie uwagi były wyjaśnione na  spotkaniu z 
radnymi.
Uwag radni nie zgłosili.
Opinia komisji społecznej była pozytywna.
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą.
Jednogłośnie radni przyjęli w/w uchwałę.
Przewodnicząca Rady Gminy -  stwierdzam, że Rada Gminy przyjęła w/w uchwałę do 
realizacji. ( w zał. uchwała Nr XI/114/2007)

ad.6. Zapytania i wnioski mieszkańców Gminy Przywidz.
Pani Maria Ścibek – wypowiedziała się w sprawie zakupu tablic aluminiowych dla sołectw. 
Taka tablica jest zamonotowana w sołectwie Marszewska Kolonia. Nie zdaje egzaminu. jest 
to „kwiat do kożucha”. Drogi wsi nie przystają do takiego luksusu. Tablica aluminiowa nie 



spełnia warunków. Bogata gmina Kolbudy ma tablice drewniane. Do drewnianych tablic 
informacje można przypinać pinezką. Tablice spełniają swoją rolę w wewnątrz budynku a nie 
na zewnątrz. Pani Ścibek wnioskowała o wstrzymanie środków na zakup  tablic 
aluminiowych dla naszych sołectw.
Pan Eustachy Kalinowski – bulwersuje mnie wygląd tego pomieszczenia. Sesje powinny 
odbywać się w miejscu godnym. Dzisiejszy wystrój sali obrad urąga wszystkiemu. Jestem 
patriotą i tu zabrakło mi godła państwowego. W miejscu godła mamy dzisiaj bałwana. 
Chciałbym wiedzieć co ten symbol oznacza dzisiaj na sesji?
Radny Powiatu Gdańskiego – Pan Wojciech Etmański – poinformował, że Zarząd Powiatu 
przeznaczył w budżecie na 2008 rok środki na drogę Bliziny Gromadzin w wysokości 70 tys. 
zł i na projekt chodnika w kierunku osiedla 700-lecia w wysokości 30 tys. zł. Wiem, że gmina 
partycypowała w kosztach budowy chodnika przy ulicy Szkolnej. Czy również dołoży środki
do budowy chodnika w kierunku osiedla 700-lecia.?
Wójt Gminy – gmina wykonała dokumentację techniczną od ulicy Gdańskiej w kierunku 
osiedla 700-lecia. W dokumentacji uwzględniono korektę skrzyżowania.
Pani Maria Ścibek – zwróciła się z zapytaniem do Przewodniczącej Rady Gminy – kilka 
miesięcy temu Pan Gizowski złożył pismo do Rady Gminy z prośbą o wyjaśnienie. Pismo to 
było w Internecie jak również krążyło po wsiach. Zapytała czy Rada Gminy rozpatrywała to 
pismo, czy zajęła stanowisko? Mieszkańcy chcą znać stanowisko w tej sprawie.
Przewodnicząca Rady Gminy – komisja rewizyjna zajęła się zarzutami zawartymi w piśmie. 
Przejrzała dokumenty, wypracowała opinię, jednakże prace komisji nie zostały jeszcze 
skończone. Gdy komisja zamknie swój tok prac, rada i społeczeństwo zostanie 
poinformowane o efektach pracy komisji.

ad.7. Wnioski i oświadczenia radnych.
Radny Jan Sikorski – złożył oświadczenie do pracowników Urzędu , aby nie podrzucano 
materiałów dla radnych w ostatniej chwili przed sesją. Proszę aby materiały były wczesniej 
dostarczane radnym.
Pani Anna Kubiak – nie była na posiedzeniach komisji, gdyż była na zwolnieniu lekarskim. 
Przeprosiła i zapewniła, że się poprawi.
Radny Jerzy Jusiak – przypomniał, że komisja rewizyjna czeka na odpowiedź z Urzędu 
Gminy.
Wójt Gminy – odpowiedź  dla komisji rewizyjnej została już przekazana.
ad.8. Przewodnicząca Rady Gminy – zakończyła obrady XI zwyczajnej sesji Rady Gminy. 
Złożyła życzenia świąteczne, ciepła rodzinnego, spełnienia wszystkich marzeń, wszystkiego 
najlepszego, wszystkiego co piękne w nowym roku.

Na tym protokół zakończono.
Protokołowała: G. Pożoga


